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Protokół 

z obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 
w dniu 9 września 2010 roku 

 
 
I.    Otwarcie obrad sesji.  

Obrady XLII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 09 września 2010 roku otworzył  
o godz. 900 Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski.  
Na wstępie Przewodniczący przywitał przedstawicieli lokalnej prasy, przybyłych gości, radnych  
i sołtysów Gminy Halinów. 
 
II.   Stwierdzenie quorum Rady. 
 Na podstawie odczytanej listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum Rady  
w liczbie 12 Radnych ( nieobecni na sali Radni: J. Czerwiński, P. Odalski i E. Woźniakowska )  
i uznał prawomocność obrad. 
 
III.  Przyjęcie porządku obrad. 
           Przewodniczący odczytał porządek obrad, stanowiący załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu. 
Burmistrz J. Damasiewicz zwróciła się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie  
XI. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie trzech projektów uchwał. Związane są one z tym, 
że podpisaliśmy umowy na wykonanie przydomowych oczyszczalni ścieków, zakup nowoczesnego 
sprzętu komputerowego dla Gminnego Centrum Informacji w Halinowie, a także modernizację 
budynku świetlicy wiejskiej, budowę wielofunkcyjnego boiska sportowego i placu zabaw dla dzieci  
w miejscowości Długa Szlachecka oraz budowę wielofunkcyjnego boiska sportowego w miejscowości 
Cisie i będziemy zaciągać pożyczkę w Banku  Gospodarstwa Krajowego na  wyprzedzające 
finansowanie tych zadań. 
Prowadzący posiedzenie zaproponował, aby projekty uchwał wprowadzić jako pozycje /10/, /11/  
i /12/.  
 Porządek obrad z uwzględnieniem zmian został przyjęty jednogłośnie w wyniku głosowania:  
za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
( nieobecni na sali Radni: J. Czerwiński, P. Odalski, E. Woźniakowska i T. Kowalczyk ).  
 
IV.  Przyjęcie protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 08.07.10 r. 
Do protokołu zostały wniesione następujące uwagi: 
1) Radny M. Sukiennik wnioskował o uzupełnienie protokołu w punkcie X. Sprawozdanie Radnych 
z sesji Rady Powiatu o swoją wypowiedź, w której zwracał uwagę Radnemu Powiatowemu Panu  
H. Świtkowskiemu na niedrożne rowy oraz nierówności w chodnikach wzdłuż ul. Warszawskiej  
w Hipolitowie. 
2) Radny H. Foryś wskazał, że do jego wypowiedzi na str. 4 protokołu, dotyczącej podtopień, wkradł 
się błąd. Zamiast: „w Koniku Nowym” powinno być: „na pograniczu Józefina i Hipolitowa, na 
wysokości ul. Jasnej i ul. Wspólnej”. 
3) Radna M. Kaim zwróciła uwagę, że w punkcie X. Sprawozdanie Radnych z sesji Rady Powiatu 
nie znalazła swojej wypowiedzi, w której zwraca się do Radnego Powiatowego H. Świtkowskiego  
w sprawie wykoszenia wału położonego na końcu ul. Okuniewskiej. 
 Przewodniczący Wł. Gronczewski zaproponował, aby projekt protokołu był głosowany po 
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przerwie, po naniesieniu wnioskowanych zmian. 
  

V.   Informacja z przebiegu akcji „Lato w gminie”.  
 Podinsp. ds. polityki społecznej Pan D. Stec przedstawił zebranym  sprawozdanie,  
w którym szczegółowo omówił przebieg akcji „Lato w gminie”.  
Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
VI.  Informacja z pracy Burmistrza.     
 Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała, że w okresie od ostatniej sesji: 
- gmina żydowska wystąpiła o zwrot cmentarza żydowskiego w Okuniewie, w październiku br. 
odbędzie się rozprawa w tej sprawie;  
- na październik został wyznaczony termin rozprawy w sprawie rozgraniczenia nieruchomości  
w Józefinie; 
- w związku z przystąpieniem gminy do programu dotyczącego kolektorów słonecznych 
przeprowadzone zostały 3 spotkania z mieszkańcami, zainteresowanie solarami okazało się większe 
niż przypuszczaliśmy, ponieważ do końca sierpnia wpłynęło 519 umów, jako gmina jesteśmy jedynie 
pośrednikiem w programie: 85% środków wykłada Unia Europejska, 15% - sami zainteresowani; 
- podpisane zostały umowy dotyczące realizacji zadań w ramach PROW-u, m. in. budowę 
wielofunkcyjnych boisk sportowych, remont świetlicy, budowę przydomowych oczyszczalni 
ścieków; 
- podpisano umowę na budowę drogi transportu rolnego w Wielgolesie Duchnowskim; 
- w związku z tym, że sołectwa muszą do końca września złożyć wnioski o podziale funduszu 
sołeckiego na 2011 rok odbywają się zebrania wiejskie, w większości 2 zebrania dziennie, w których 
uczestniczą w miarę możliwości Pani Burmistrz i Pan M. Kwiatkowski;  
- w trakcie wakacji odbyły się postępowania na nauczycieli mianowanych, przystąpiło do nich 4 
nauczycieli; 
- został ustalony przez Wojewodę termin uroczystej sesji, na której zostaną przez niego wręczone 
odznaczenia za wieloletnia pracę, o które wystąpiliśmy wczesną wiosna tego roku; uroczysta sesja, 
poprzedzona mszą, odbędzie się 5 października b.r. o godz. 1200,  
- w związku z wcześniejszą kontrolą NIK 30.07.10 r. otrzymaliśmy wystąpienie pokontrolne, 
wynikiem zaleceń pokontrolnych są dwa projekty uchwał, przygotowane na dzisiejszą sesję, 
dotyczące przedszkoli, protokół jest dostępny w BIP; 
- odbyła się rekrutacja na stanowisko ds. dróg, przeprowadzana dwukrotnie, ponieważ za pierwszym 
razem przy wymaganiach obejmujących wyższe wykształcenie nie zgłosił się żaden kandydat, po 
obniżeniu wymagań do drugiego naboru zgłosiła się jedna osoba, która została zatrudniona na okres 
próbny; 
- ogłoszona jest rekrutacja na stanowisko referenta ds. obsługi biura podawczego, zakończenie 
planowane jest na koniec września; 
- w związku z sygnałami mieszkańców, aby wydłużyć pracę Urzędu, wychodząc naprzeciw ich 
oczekiwaniom planujemy rozszerzyć godziny pracy biura podawczego codziennie od 730,  
w poniedziałki do 1800; 
- ze względu na uczestnictwo m. in. w programie E -Urząd  zaistniała konieczność przygotowania 
odpowiedniego pomieszczenia na serwerownię o określonych parametrach, których na dzień 
dzisiejszy nie spełniamy; okazało się również, że konieczna jest w związku z tym modernizacja sieci 
elektrycznej w budynku Urzędu, którą chcemy systematycznie przeprowadzić;      
- rusza spis rolny, do tej pory został przeprowadzony tzw. przedspis, czyli weryfikacja gospodarstw 
rolnych, od wczoraj rachmistrze mogą iść w teren, spis potrwa do 30.10.10 r.; 
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- Urząd Pracy przyznał nam sześciu stażystów na okres dziewięciu miesięcy, mamy w Urzędzie 
jednego praktykanta, skończyły się natomiast prace interwencyjne, finansowane przez Urząd Pracy; 
- podpisana została umowa z Parafią w Halinowie, zaakceptowana przez Kurię, na dzierżawę 
budynku i terenu Parafii na cele oddziału przedszkola, a także umowa z projektantami na adaptację 
pomieszczeń;  
- pod koniec lipca odbyło się Święto Policji, uroczyste obchody miały miejsce w Kałuszynie, gdzie 
Pani Burmistrz wręczyła w imieniu Rady nagrody policjantom Komisariatu w Halinowie; 
- w związku z obowiązkiem ustawowym Starostwo musiało przeprowadzić modernizację ewidencji 
gruntów i budynków na terenie całej naszej gminy, najwcześniej prace zaczęły się w Okuniewie, 
trwały 2 lata, następnie została przeprowadzona aktualizacja i klasyfikacja użytków gruntowych 
miejscowości w obrębie Nowy Konik, Stary Konik, Budziska, Brzeziny, Chobot, Cisie, Desno, 
Długa Kościelna, Długa Szlachecka, Grabina, Józefin, Królewskie Brzeziny, Kazimierów, Krzewina, 
Michałów, Mrowiska, Wielgolas Brzeziński, Wielgolas Duchnowski, Zagórze, Żwirówka; z 
informacji przysłanej ze Starostwa wynika, że w ponad 10 000 pozycjach są zmiany, referat 
finansowy musi na nowo wystawić decyzje podatkowe,  ma to poważne skutki dla wszystkich 
naszych mieszkańców, związane z koniecznością złożenia nowej deklaracji i przede wszystkim ze 
zmianą wysokości podatku,  
- dokonujemy siłami Urzędu odnowy strony BIP, staramy się ją uporządkować, dostosowując do 
aktualnych wymagań; aby ułatwić mieszkańcom korzystanie z niej wprowadzamy, obok istniejącego  
katalogu rzeczowego spraw, katalog czasowy; jednocześnie Pani Burmistrz poprosiła o zgłaszanie 
sugestii co do zmian, które w miarę możliwości będą uwzględniane;    
- miała miejsce kontrola Komisarza Wyborczego, dotycząca lokalu wyborczego dla 
niepełnosprawnych; na terenie gminy znajduje się jeden taki lokal w komisji nr 3 z siedzibą w GCI, 
do której mogą przypisać się wszystkie osoby niepełnosprawne, jednocześnie w czasie wyborów  
w Urzędzie dyżuruje pracownik, który w przypadku zgłoszenia dowozi osoby niepełnosprawne do 
lokalu wyborczego. 
Na salę weszła Radna E. Woźniakowska. 
 Burmistrz J. Damasiewicz przekazała głos Naczelnikowi WGKI Panu Marianowi 
Kwiatkowskiemu, który omówił bieżące sprawy inwestycyjne. 
Mówca wskazał, że w okresie od ostatniej sesji odbyło się wiele postępowań przetargowych. Wśród 
nich wymienił przetargi obejmujące: 
- budowę przydomowych oczyszczalni ścieków, 
- przebudowę ul. Kościuszki od. ul. Okuniewskiej do ul. Piłsudskiego i ul. Szkolnej w Halinowie, 
- dowożenie niepełnosprawnych uczniów, 
- bieżące utrzymanie dróg asfaltowych i z asfaltu frezowanego, 
- remont w budynkach komunalnych, 
- budowę oświetlenia drogowego na ul. Skrajnej oraz na terenie zamkniętym PKP w Wielgolesie 
Brzezińskim i Cisiu, 
- budowę boisk przy ZS w Halinowie w ramach programu „ Moje boisko 2012”, 
- zakup sprzętu komputerowego i urządzeń peryferyjnych na potrzeby Urzędu, 
- opracowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 
miejscowości Nowy Konik oraz opracowanie projektu zmiany planu dla działki przy SUW w 
Wielgolesie Duchnowskim, 
- budowę miejsc postojowych, pasa jezdnego, chodnika, odwodnienia oraz wykonania zieleńców 
 i elementów małej architektury na placu przed Urzędem Miejskim w Halinowie, 
- modernizację budynku świetlicy wiejskiej oraz budowę wielofunkcyjnego boiska sportowego  
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i placu zabaw w miejscowości Długa Szlachecka oraz budowę wielofunkcyjnego boiska 
sportowego w miejscowości Cisie. 
Pan M. Kwiatkowski wymienił następnie inwestycje w trakcie realizacji, wśród nich: 
- odbiór prac związanych z budową chodnika dla pieszych w ul. Piłsudskiego w Halinowie, na 
odcinku od ul. Spółdzielczej do ul. Jana Pawła, 
-  zakończenie budowy oświetlenia drogowego w ul. Magnolii w Długiej Kościelnej, inwestycji 
przy udziale mieszkańców, 
- podpisanie umowy na budowę oświetlenia drogowego w ul. Jasnej w Józefinie, 
- podpisanie umowy na modernizację boiska w Michałowie, 
- roboty remontowe dróg gminnych gruntowych, polegające na utwardzeniu przy użyciu kruszywa 
drogowego nawierzchni tych dróg, w obecnej chwili prace prowadzone są na ul. Jaworowej  
w Hipolitowie oraz ul. Skrajnej w Cisiu i Wielgolesie Brzezińskim, 
- zakończono roboty drogowe polegające na utwardzeniu nawierzchni przy użyciu kruszywa 
drogowego i destruktu przy drodze nr 111 w Wielgolesie Duchnowskim, współfinansowanej przez 
Urząd Marszałkowski, odbiór planowany jest na przyszły tydzień. 
Naczelnik WGKI poinformował również, że został rozstrzygnięty przetarg, zorganizowany przez 
spółkę EKO – INWESTYCJA, na budowę kanalizacji sanitarnej w miejscowościach Sulejówek  
i Okuniew. 
Nawiązując do aktualnej sytuacji w Stacji Uzdatniania Wody w Mrowiskach poinformował też, że 
wykonawca przekazał nam informację o pozytywnej opinii Sanepidu dopuszczającej urządzenia. Są 
już wszystkie badania wody wymagane do wydania decyzji o użytkowaniu i do końca tygodnia taka 
decyzja powinna zostać wydana. Mamy zapewnienie, że do końca miesiąca będzie pozwolenie na 
użytkowanie SUW w Mrowiskach. 
  Burmistrz J. Damasiewicz przypomniała, że złożony przez nas do Mazowieckiej Jednostki 
Wdrażania Programów Unijnych wniosek, dotyczący uzbrojenia terenów przemysłowych w Długiej 
Kościelnej, został za pierwszym razem nisko oceniony przez komisję, według nas niewłaściwie.  
W wyniku złożonego przez nas protestu wniosek ten był oceniany po raz drugi. Po tej ocenie 
zabrakło nam jednego punktu do tego, żeby otrzymać dofinansowanie. Odwołaliśmy się od tej 
decyzji do sądu, w lipcu odbyła się rozprawa, sąd przyznał nam rację i skierował wniosek do 
ponownej oceny. Oceniający są zobowiązani uszanować decyzję sądu, ale póki co kolejnej oceny 
jeszcze nie ma.   
  
VII.  Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.   
 Radny Powiatowy H. Świtkowski podziękował za utwardzenie destruktem ul. Północnej w 
Halinowie i zapytał, czy prace zostały już zakończone, ponieważ mieszkańcy zgłaszają mu, że ulica 
jest zbyt wąska. Poprosił również, aby zabezpieczyć płytami obrzeża rowów, przynajmniej od strony 
ulicy, ponieważ ulegają one osuwaniu, jeżeli nie teraz, to w niedalekiej przyszłości w miarę 
posiadanych środków.  
Pan M. Kwiatkowski odpowiedział, że zakres robót w ul. Północnej został wyczerpany. Drogi nie da 
się poszerzyć w inny sposób jak tylko poprzez przykrycie jednego rowu, co w tej chwili nie jest 
możliwe ze względów finansowych . Na dzień dzisiejszy planujemy krawędź rowu od strony stawu 
oznakować w formie słupków, natomiast przy wjeździe od strony drogi powiatowej Chobot – Desno 
zamontować barierki ochronne oddzielające pas jezdni od rowu ulicznego.  
Odnosząc się do kwestii osuwania się rowów wyjaśnił, że jest to sytuacja naturalna po wystąpieniu 
opadów przy każdej budowie drogi, gdy wykonywane są nowe rowy, do czasu, aż świeża ziemia nie 
zostanie zarośnięta trawą.  
Na pytanie Pana H. Świtkowskiego, czy w projekcie budowy ul. Kościuszki, na odcinku od  



 5

ul. Okuniewskiej do ul Piłsudskiego, uwzględnione zostały dobre rozwiązania odpływu wody, 
Naczelnik WGKI odpowiedział, że na tym odcinku rów zostanie przekonserwowany, a następnie 
przykryty i będą wykonane wpusty.  
 Radny P. Wieczorek zwrócił się z prośbą o zniwelowanie niecki, która powstałej w wyniku 
intensywnych opadów w ul. Powstania Styczniowego Długiej Kościelnej.  
Radny,  nawiązując do informacji Pani Burmistrz w sprawie wniosku na wykonanie drogi  
i kanalizacji w Długiej Kościelnej zaproponował, aby wnioskować do MJWPU o zmianę komisji 
opiniującej. 
Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że nie mamy na to wpływu. 
 Radny M. Pietrusiński zwrócił się do Pani Burmistrz z następującymi pytaniami: 
1) Jakie ruchy gmina wykonała po wszystkich ekspertyzach dotyczących SUW w Mrowiskach. 
2) Po co była robiona ostatnia ekspertyza dotycząca SUW, skoro informacje zawarte w poprzednich 
wskazywały na uchybienia wykonawcy i dawały podstawy do żądania od nich usunięcia błędów,  
a także nałożenia kar umownych za opóźnienia. 
3) Dlaczego radni nie zostali poinformowani o istnieniu dokumentu, do którego również nawiązuje 
autorka ostatniej ekspertyzy.  
4) Kto podpisał protokół odbioru końcowego i go zatwierdził, na jakiej podstawie i z jaką datą.  
Radny, nawiązując do swojego pisma z dnia 16.07.10 r., skierowanego do Burmistrz J. Damasiewicz, 
poinformował, że na pytanie: „Kto nadzorował cały proces budowy i modernizacji SUW  
w Mrowiskach?” otrzymał odpowiedź, iż inspektorem nadzoru nad inwestycją był Pan T. Wójcik. 
Kolejne pytanie radnego dotyczyło kwestii, czy etatowy pracownik Urzędu ma prawo nadzorować 
inwestycję prowadzoną przez Gminę.  
 Pani Burmistrz poprosiła, aby Radny, ze względu na ilość i szczegółowość pytań, 
sformułował je na piśmie, tak aby można był udzielić na nie precyzyjnych pisemnych odpowiedzi.  
Ze względu na sugestię Radnego, że w czasie ustawowych 30 dni oczekiwania na pisemną 
odpowiedź, SUW w Mrowiskach otrzyma pozwolenie na użytkowanie i wykonawcy zostaną 
wypłacone pozostałe środki, Pani Burmistrz zobowiązała się udzielić odpowiedzi w ciągu 14 dni. 
 Radny B. Janczarek zaproponował, aby na kolejną sesję zaprosić Prezesa Spółki  
EKO – INWESTYCJA Panią Katarzynę Samburską oraz Pana A. Słysza, reprezentującego w spółce 
Gminę Halinów. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski pozytywnie odniósł się do tej propozycji. 
 Radny J. Stankiewicz, nawiązując do wypowiedzi Radnego M. Pietrusińskiego, zapytał, czy 
pozytywna opinia, dotycząca pozwolenia na użytkowanie SUW w Mrowiskach, jest związana  
z zamontowaniem lampy UV. 
Pani Burmistrz wskazała na konieczność zapoznania się ze szczegółowymi wynikami ostatnich 
badań wody w celu udzielenia pełnej i rzetelnej odpowiedzi, dlatego nie odpowie na to pytanie  
w dniu dzisiejszym.  
Radny J. Stankiewicz wystąpił z wnioskiem, aby zlecić Komisji Rewizyjnej zapoznanie się z pełną 
dokumentacją związaną z modernizacją  SUW w Mrowiskach. Jego zdaniem Rada powinna zająć 
stanowisko w tej sprawie zanim dojdzie do ostatecznego rozliczenia z wykonawcą. 
W wyniku dyskusji ustalono, że wniosek zostanie sformułowany podczas przerwy, ponieważ 
powinien zawierać, zgodnie z zapisami Statucie Gminy Halinów, zarówno przedmiot, zakres jak  
i termin kontroli.  
Na propozycję Radnego, aby zrezygnować z wymiany instalacji elektrycznej w całym budynku 
Urzędu i wykonać tylko oddzielne zasilanie dla serwerowni, Pani Burmistrz odpowiedziała, że  
z przeprowadzonego audytu instalacji elektrycznej budynku wynika, iż wymiana instalacji jest 
konieczna i nie da się jej uniknąć, dlatego zostanie wykonany projekt instalacji dla całego budynku. 
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Działania w tym kierunku będą podejmowane stopniowo, w tym roku planowane jest wykonanie 
instalacji do serwerowni.  
W odpowiedzi na kolejne pytanie Radnego, kto i na jakiej podstawie podjął decyzję o ograniczeniu, 
w stosunku do planowanego wcześniej, zakresu inwestycji Spółki EKO – INWESTYCJA na terenie 
Okuniewa oraz czy podobna sytuacja ma miejsce w Sulejówku, Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, 
że decyzja została podjęta przez firmę przygotowującą wniosek o środki unijne, ponieważ wniosek 
był kilkakrotnie poprawiany. Część instalacji kanalizacyjnej została wycięta z projektu, w tym 
znacznie więcej w Sulejówku, aby zachować efekt ekologiczny.  
Pani Burmistrz podzieliła zdanie Radnego, że powinniśmy być poinformowani o tym wcześniej. 
Informację otrzymaliśmy na etapie przygotowania dokumentów do przetargu. Decyzja, dotycząca 
tego, które fragmenty „wyciąć”, została podjęta w Urzędzie.  
Burmistrz poinformowała również, że na bazie już istniejącego projektu, fragmenty kanalizacji, które 
nie będą realizowane w ramach zadania Spółki „EKO- INWESTYCJA”, będą w przyszłości 
wykonane w ramach zadań własnych Gminy. 
Radny J. Stankiewicz, w nawiązaniu do informacji jednego z mieszkańców Michałowa, dotyczącej 
ograniczonej wydajności sieci wodociągowej na terenie miejscowości, zapytał o możliwość 
rozbudowy SUW w Okuniewie.  
Burmistrz przypomniała, że podjęta w ubiegłej kadencji koncepcja, dotycząca zwodociągowania  
całej gminy, zakładała kompleksowe działania, obejmujące w kolejności: modernizację SUW  
w Mrowiskach, budowę SUW w Wielgolesie Duchnowskim i gruntowny remont stacji w Okuniewie.  
Wskazała również, że w związku z planami secesji Okuniewa, może zaistnieć konieczność budowy 
nowej stacji w innym miejscu.   
Radny, odnosząc się do informacji z naszej strony internetowej o przetargu na wycenę nieruchomości 
na potrzeby Gminy Halinów, zapytał o cel planowanej wyceny. 
Pani Burmistrz poinformowała, że zgodnie z uchwałą Rady, gmina powinna naliczać mieszkańcom 
opłaty adiacenckie z tytułu wykonanej infrastruktury: sieci kanalizacyjnej i wodociągowej, w ciągu 3 
lat od zakończenia inwestycji i tego właśnie zadania dotyczy wspomniany przetarg.  
 Radny M. Pietrusiński poruszył następujące kwestie: 
1) Kto ze strony Urzędu sprawuje nadzór merytoryczny nad inwestycjami realizowanymi ze środków 
funduszu sołeckiego. 
2) Z czego wynika wysoki koszt umów zleceń zawartych przez Urząd w bieżącym roku, 
3) Dlaczego, mimo uzyskanych informacji, że boisko w Długiej Kościelnej jest serwisowane  
i nawożone, murawa boiska jest zniszczona i wypalona słońcem. 
4) W związku z planowaną uroczystością jakie nagrody i komu zostaną wręczone.  
5) Czy jest w najbliższym czasie planowana przez Urząd lub GCI impreza plenerowa. 
6) W związku z planami przekazania budynku przychodni w Halinowie w dzierżawę 
dotychczasowemu najemcy zwraca się z prośbą, aby rozważyć możliwość wystąpienia z zapytaniem 
do innych ZOZ- ów, czy byłyby zainteresowane i co zaoferowałyby mieszkańcom w zamian za 
dzierżawę budynku na okres 15 lat. 

Do kwestii boiska w Długiej Kościelnej odniósł się również Radny P. Wieczorek, który 
zaprezentował kilka zdjęć przedstawiających obecny stan boiska, zwracając uwagę na nierówności  
i ubytki w murawie oraz uszkodzone siatki. Zdaniem radnego, aby utrzymać boisko w należytym 
stanie należy na stałe zatrudnić konserwatora. 
W trakcie dyskusji m. in. zwrócono uwagę, że utrzymanie murawy boiska, na którym odbywają się 
treningi, w stanie dobrym jest przedsięwzięciem kosztownym i wymaga przeznaczenia przez Radę 
dodatkowych środków na ten cel. 
Pani Burmistrz zaproponowała, aby w celu wyjaśnienia sytuacji zaprosić zarządcę boiska na 
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najbliższe posiedzenie Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa.  
Burmistrz J. Damasiewicz, odnosząc się do pytania o odznaczenia, poinformowała, że będą to 
medale za długoletnią służbę dla pracowników z najdłuższym stażem.  
W kwestii umów zleceń Burmistrz wyjaśniła, że kwota podana przez Panią Skarbnik stanowi tzw. 
zaangażowanie czyli kwotę obejmującą cały okres trwania umowy zlecenia.  
W odpowiedzi na pytanie dotyczące nadzoru nad inwestycjami z funduszu sołeckiego Burmistrz 
poinformowała, że całościowy nadzór jest sprawowany przez nią. Za poszczególne zadania są 
odpowiedzialne różne osoby, np. za opinie prawne dotyczące wspólnot wiejskich – Kierownik RGPP 
Pani K. Skwarek, za zadania dotyczące szkół – dyrektorzy szkół, za większość inwestycji – 
Naczelnik WGKI Pan M. Kwiatkowski.  
Burmistrz poinformowała również, że żadna impreza plenerowa nie jest planowana. Mamy w planie 
uroczystą sesję, za którą odpowiedzialna jest Pani Sekretarz.  
 Sołtys Mrowisk S. Dobosiewicz zwrócił się z pytaniem dotyczącym opłaty adiacenckiej, 
ponieważ, jego zdaniem, Rada nie podjęła takiej uchwały.  
Pani Burmistrz wyjaśniła, że nie ma uchwały w sprawie opłaty adiacenckiej z tytułu podziału 
gruntów i wydzielenia działek, natomiast została podjęta uchwała o opłacie adiacenckiej dotyczącej 
infrastruktury. 
 Radna M. Kaim podziękowała za wykonanie chodnika w części ul. Piłsudskiego  
i podtrzymała swój wniosek o budowę chodnika wzdłuż całej ulicy, do ul. Dąbrowskiego.  
Burmistrz wskazała, że najprawdopodobniej będziemy to zadanie realizować etapami. 
Na pytanie Radnej o termin otwarcia oddziału przedszkola przy Parafii Pani Burmistrz 
odpowiedziała, że oddział ruszy na początku przyszłego roku kalendarzowego. 
 Mieszkanka Długiej Kościelnej Pani Katarzyna Wardak zwróciła uwagę na zły stan dróg na 
terenach przemysłowych w rejonie ul. Szczęśliwej. Mimo, że właściciele firm naprawiali je 
wielokrotnie we własnym zakresie, ulegają ciągłej dewastacji pod ciężarem samochodów. Zdaniem 
mieszkanki jest to teren zapomniany przez gminę, ponieważ w zimie drogi też nie są odśnieżane. 
Naczelnik WGKI M. Kwiatkowski poinformował, że m.in. ul Szczęśliwa była w tym roku zarówno 
wyrównywana, jak i odśnieżana.  
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski wskazał, że nie przypomina sobie żadnego wniosku do 
budżetu w sprawie dróg z tamtego terenu i zaproponował, aby złożyć wniosek do budżetu na 
przyszły rok w tej sprawie. 
Pani K. Wardak zwróciła też uwagę na złe warunki panujące w mieszczącym się przy ulicy 
Szczęśliwej schronisku dla zwierząt. Schronisko nie ma tablicy informującej o rodzaju prowadzonej 
działalności, na jego terenie nie widać ludzi, a jedynie duże budy i walające się stare zardzewiałe 
puste miski. Słychać też wycie i skamlenie kilku zamkniętych psów.  
Poinformowała również, że raz już dzwoniła na policję w tej sprawie, a dzisiaj zwraca się do 
Urzędu z prośbą o interwencję i rozwiązanie tego problemu. 
Pani Burmistrz poinformowała, że zgodnie z pismem Powiatowego Lekarza Weterynarii jest to 
jedyne schronisko w powiecie mińskim, które ma pozwolenie na tego typu działalność. 
Jeżeli są sygnały o nieprawidłowościach, to skierujemy sprawę do Powiatowego Lekarza 
Weterynarii, który nadzoruje taką działalność.  
Burmistrz przypomniała również, że w sprawie wniosku dotyczącego terenów przemysłowych  
w Długiej Kościelnej toczymy spór z MJWPU i jeżeli zakończy się dla nas pozytywnie, to będą 
pieniądze na drogi i kanalizację w tamtym rejonie.  
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Radny P. Wieczorek przypomniał, że był składany do budżetu wniosek na oświetlenie i utwardzenie 
dróg w tym rejonie, który miał być zrealizowany przy 30 % udziale zlokalizowanych tam firm. 
Żaden z przedsiębiorców, do których Radny zwrócił się z tą propozycją, nie wyraził zainteresowania. 
Na salę wszedł Radny P. Odalski. 
 Radny J. Stankiewicz zapowiedział, że złoży do przyszłorocznego budżetu wniosek, aby 
zwiększyć środki na oświetlenie uliczne i doprowadzenie dróg gminnych do stanu przejezdności. 
 Na pytanie Radnego M. Pietrusińskiego o koszt adaptacji pomieszczeń w budynku parafii na 
cele przedszkolne Burmistrz odpowiedziała, że wstępnie oszacowano koszt inwestycji na 100 000 zł. 
Radny M. Pietrusiński nawiązał następnie do sytuacji, podczas której na biurze podawczym nie było 
osoby upoważnionej do potwierdzenia odbioru pisma oraz do informacji, że przetarg został 
unieważniony z powodu zbyt wczesnego otwarcia oferty. 
Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśniła, że na biurze podawczym jest zatrudniona jedna osoba, którą 
podczas urlopu i zwolnienia zastępują stażyści. W chwili obecnej ogłoszony jest nabór na stanowisko 
ds. obsługi biura podawczego, aby na przyszłość uniknąć podobnych sytuacji. 
 Radny P. Odalski poinformował, że na części ul. Północnej w Halinowie nie działa 
oświetlenie uliczne i poprosił o interwencję.  
Naczelnik WGKI M. Kwiatkowski podał zebranym telefon do Pana M. Pokrywko, który przyjmuje 
zgłoszenia w tej sprawie.  
 Radna E. Woźniakowska poinformowała, że w wyniku dużych opadów w rejonie  
ul. Lokalnej w Cisiu miały miejsce podtopienia i poprosiła o podwyższenie drogi na tym odcinku. 
Pan M. Kwiatkowski potwierdził, że wskutek intensywnych opadów wylała rzeka Długa w rejonie 
ul. Lokalnej w Cisiu oraz ul. Cichej i ul. Pogodnej w Halinowie. Powiatowy Zarząd Kryzysowy 
zarządził działania w celu zatrzymania wody. Straż kierująca akcją zabezpieczyła teren m. in. 
workami z piaskiem. Poinformował również, że decyzja odnośnie ul. Lokalnej w Cisiu zostanie 
podjęta w terminie późniejszym, po wizji w terenie. 
 Radna M. Kaim zapytała, czy to prawda, że dach w hali sportowej przecieka.  
Pan M. Kwiatkowski poinformował, że przeciekanie dachu miało związek z naprawą wentylatorów. 
 Radny M. Sukiennik prosił o wyjaśnienie powodu ograniczenia ilości kursów autobusu 704, 
mimo zakończenia okresu wakacyjnego. 
Pan M. Kwiatkowski poinformował, że wystosowaliśmy pismo to ZTM w tej sprawie i czekamy na 
wyjaśnienia. 
 Radna E. Woźniakowska nawiązała do remontu trasy nr 2 i poinformowała, że w związku  
z tym znacznie zwiększyło się natężenie ruchu na ul. Mostowej w Cisiu, co powoduje uszkodzenia  
w nakładce asfaltowej.  
Radna poprosiła również o zwiększenie ilości patroli policji w tym rejonie, ponieważ wiele dzieci 
uczęszcza tą drogą do szkoły, podczas gdy kierowcy nagminnie przekraczają prędkość oraz  
o wykoszenie trawy i wycięcie drzewa na terenie pod przyszły parking przy szkole w Cisiu.  
 Mieszkaniec Konika Nowego wyraził swoje zaniepokojenie tym, że została wydana decyzja 
środowiskowa dotycząca lokalizacji grzebowiska w Koniku Nowym. 
Burmistrz J. Damasiewicz wyjaśnił, że decyzja środowiskowa nie jest pozwoleniem na prowadzenie 
działalności. Nie było podstaw, żeby takiej decyzji nie wydać, natomiast zgodnie z uchwała podjętą 
przez Radę, pozwolenie na prowadzenie tam tego rodzaju działalności nie może być wydane. 
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 Radny M. Pietrusiński przypomniał swoją prośbę z poprzedniej sesji, aby Pani Mecenas 
Agnieszka Uścińska wyjaśniła na piśmie kwestię kompetencji burmistrza w zakresie przekazywania 
nieodpłatnie dokumentacji projektowej podmiotom gospodarczym.  
Radny nawiązał również do funduszu sołeckiego i zaapelował o dbałość w wyborze ofert, 
gwarantujących niezmienność ceny do przyszłego roku. Podał jako przykład wiaty przystankowe  
w Długiej Szlacheckiej, gdzie wybrana rok wcześniej oferta okazała się terminowa i na dzień 
dzisiejszy za środki przeznaczone na ten cel z funduszu sołeckiego można było wykonać wiaty 
w dużo niższym standardzie.    
Radny M. Pietrusiński przypomniał o swojej propozycji, aby rozważyć możliwość wystąpienia  
z zapytaniem do innych ZOZ- ów, czy byłyby zainteresowane i co zaoferowałyby mieszkańcom  
w zamian za dzierżawę budynku przychodni na okres 15 lat. 
Burmistrz J. Damasiewicz przypomniała, że zwróciła się najpierw do Komisji do spraw Młodzieży, 
Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa o opinię w tej kwestii, na 
którą został zaproszony również Dyrektor NZOZ-u w Halinowie Pan J. Zaniewski. Po akceptacji 
Komisji propozycja została przedstawiona na sesji, podczas której Radni nie mieli żadnych 
zastrzeżeń.  
Po rekomendacji Rady Pani Burmistrz przystąpiła do rozmów z Panem J. Zaniewskim, w tej chwili 
trwają negocjacje związane z przygotowaniem umowy. Po sporządzeniu umowy zostanie ona, 
zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami, przedstawiona Radzie.  
Burmistrz wskazała, że podjęcie decyzji w tej sprawie leży w kompetencji burmistrza, natomiast jej 
zamierzeniem było, aby Rada w tej decyzji uczestniczyła, ponieważ dotyczy ona ważnej kwestii.   
Jeżeli dzisiaj rekomendacja Rady będzie taka, by rozmowy z Panem J. Zaniewskim zostały 
przerwane, Pani Burmistrz zaakceptuje decyzję Rady. 
W trakcie dyskusji pojawiły się głosy zarówno za propozycją Radnego M. Pietrusińskiego, jak i za 
wcześniejszymi ustaleniami.  
 Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski zaproponował rozstrzygnięcie tej kwestii przez 
głosowanie. 
Za propozycją Radnego M. Pietrusińskiego, aby zamieścić w Internecie zapytanie do innych  
ZOZ-ów, a tym samym przerwać rozmowy z Panem J. Zaniewskim głosowało 6 Radnych. 
Za kontynuowaniem rozmów z Panem J. Zaniewskim głosowało 7 Radnych. 
Przewodniczący Wł. Gronczewski wskazał, że opinia Rady została wyrażona, ale ostateczna decyzja 
w tej sprawie należy do Pani Burmistrz. 
 
VIII.  Sprawozdanie z prac komisji Rady. 
  Przewodniczący Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa Marcin Sukiennik poinformował, że komisja zebrała się w dniu 
wczorajszym. Członkowie komisji zapoznali się z informacją o boiskach sportowych, które powstaną 
w najbliższym czasie na terenie gminy, a także opiniowali projekty uchwał na dzisiejszą sesję.  
Przewodniczący M. Sukiennik poinformował, że tematem boiska w Długiej Kościelnej komisja zajmie 
się na najbliższym posiedzeniu, na którą zostanie zaproszony Dyrektor Domu Kultury w Halinowie 
Pan A. Żbik. Wskazał również, że planując budowę boisk należy uwzględnić koszt ich utrzymania  
w przyszłości. 
 W okresie międzysesyjnym odbyły się również posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa i Leśnictwa oraz Komisji Budżetowej.  
 Pozostałe komisje w okresie między sesjami nie zbierały się. 
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IX. Pisma i informacje do Rady Miejskiej.  
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski poinformował, że do Rady wpłynęły następujące pisma: 

     - Pani Zuzanny Kalbarczyk z ul. Warszawskiej w Hipolitowie, kolejne w sprawie usunięcia  
        z planu drogi gminnej,  
     - wniosek do budżetu mieszkańców ul. Wspólnej w Józefinie w sprawie dokończenia    

kanalizacji,  
- wniosek do budżetu od Polskiego Związku Działkowców „Iskierka” w Chobocie w sprawie 

doprowadzenia wody, 
- od Wojewody Mazowieckiego wyniki analizy oświadczeń majątkowych Burmistrza  
   i Przewodniczącego Rady, 
- Powiatowego Lekarza Weterynarii w sprawie wymogów, dotyczących wymogów związanych 

z wyłapywaniem bezdomnych zwierząt, 
- zarządzenie Burmistrz Halinowa w sprawie przyjęcia informacji z wykonania budżetu gminy 

Halinów za pierwsze półrocze 2010 roku oraz informacji z przebiegu wykonania planu 
finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej w Halinowie, Domu Kultury w Halinowie  

  i Domu Kultury w Okuniewie za pierwsze półrocze 2010 roku; zostanie przekazane do 
właściwych komisji Rady, 

- wniosek do budżetu oraz pismo w sprawie zwiększenia dotacji od Dyrektora Domu Kultury  
  w Okuniewie, 
-  wniosek do budżetu Pani B. Oleśkiewicz z ul. Cichej w Halinowie w sprawie oświetlenia, 
- Radnego M. Pietrusińskiego do Burmistrz Halinowa, dotyczące realizacji funduszu 

sołeckiego na 2010 rok, a w szczególności lokalizacji wiaty przystankowej;  
Przewodniczący Rady oddał głos Radnemu, który krótko omówił treść swojego pisma. 
- Państwa M. i J. Robak z Sulejówka, dotyczące działek, które są mniejsze od określonych  
  w planie miejscowym, kwestia do rozstrzygnięcia w przyszłych miejscowych planach 

zagospodarowania przestrzennego, 
- Dyrektora Zespołu Szkół w Halinowie Pani E. Dziubak do Burmistrz Halinowa w sprawie 

ustalenia stawek opłat za wynajem hali sportowej, 
- zaproszenie Burmistrza Sulejówka na otwarcie obiektu sportowo – rekreacyjnego w dniu 

08.10.10 r. 
- szereg wniosków o zmianę przeznaczenia działek w miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego, m. in. z Budzisk, Krzewiny, Zagórza, 
- Wojewody Mazowieckiego w sprawie uwzględnienia w planach miejscowych sieci 

telekomunikacyjnych, 
- zapytania Radnego M. Pietrusińskiego do Burmistrz Halinowa z dnia 16.07.10 r., zadawane 

wcześniej na sesji, odpowiedź już została udzielona na piśmie w związku z czym 
Przewodniczący zwrócił się do Pani Burmistrz z prośbą, aby Radni mogli się z nią zapoznać,  

- Wojewody Mazowieckiego z dnia 12.07.2010 r., dotyczące podjęcia z naruszeniem prawa   
uchwały Rady Miejskiej w Halinowie Nr XXXVIII/333/10 z dnia 11 marca 2010 r. w sprawie 
Studium, pismo będzie omawiane na Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki 
Komunalnej i Inwestycji, 

- Mazowieckiej Izby Rolniczej w sprawie przekazania uchwały, 
- Gminy Gąbin z prośbą o wsparcie finansowe, będzie omawiane na Komisji do spraw 

Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa. 
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X. Sprawozdanie Radnych z sesji Rady Powiatu. 
 Głos zabrał Radny Powiatowy Henryk Świtkowski, który w nawiązaniu do dyskusji dotyczącej 
przychodni w Halinowie odczytał decyzję Wojewody Mazowieckiego w sprawie likwidacji oddziału 
ratunkowego w Mińsku Mazowieckim z początkiem przyszłego roku. Zgodnie z decyzją wojewody 
powiat miński będzie obsługiwany przez oddział ratownictwa medycznego w Siedlcach. 
Zdaniem radnego jest to sytuacja niepokojąca i niekorzystna z punktu widzenia pacjentów.  

Tytułem wstępu Pan H. Świtkowski poinformował, że wszystkie uwagi zgłoszone na 
poprzedniej sesji zostały przekazane Dyrektorowi A. Solonkowi. 
Omawiając budżet powiatu Radny zwrócił uwagę na deficyt w wysokości ponad 8 mln zł.  
Poinformował również, że: 
- najbliższa sesja Rady Powiatu odbędzie się 15.09.10 r., 
- od 01.09.10r. Przychodnia Psychologiczno – Pedagogiczna w Sulejówku mieści się w nowym 
budynku przy ul. Idzikowskiego. 
- ul. Jana Pawła nie będzie robiona w tym roku, stanowisko Starostwa w tej sprawie jest takie, że 
droga nie będzie robiona jeżeli nie pojawią się środki zewnętrzne, 
- chodnik wzdłuż ul. Okuniewskiej będzie robiony po zakończeniu przez firmę prac przy chodniku  
w Dobrem. 
 Radny M. Sukiennik zaapelował do radnych powiatowych, aby Powiat utwardził pobocza  
i zrobił nakładkę w ul. Jana Pawła w ramach bieżącego utrzymania dróg. 
Pan H. Świtkowski poinformował, że Powiat nie jest w stanie zrobić tej drogi ze swojego budżetu. 
Został złożony przez niego wniosek do budżetu  na 2011 rok, aby zrobić fragment tej drogi, od  
ul. Bema do ul. Piłsudskiego.  
Powiat jest zdania, że nie warto robić doraźnej nakładki, jeżeli ulica ma być budowana w ciągu 
najbliższych kilku lat.  
 W uzupełnieniu Radny Powiatowy A. Ciszkowski poinformował, że najprawdopodobniej nie 
będzie środków unijnych na ul. Jana Pawła, ponieważ w tym roku preferowane są wnioski na drogi  
z terenów powodziowych, w następnej kolejności inwestycje wspólne dla kilku gmin, takie jak np. 
droga Chobot – Michałów – Kąty Goździejewskie. 
Pan A. Ciszkowski przypomniał o podejmowanych od kilku lat staraniach, aby wykonać ul. Jana 
Pawła. 
Wskazał jednocześnie, że jest to droga kosztowna i trudno będzie przekonać radnych powiatowych, 
aby przeznaczyli 4 000 000 zł na 600 – metrowy odcinek ulicy.  
Gdyby Gmina współfinansowała budowę drogi w  50%, to być może Powiat podjąłby się tej 
inwestycji w kolejnych latach.  
Radny A. Ciszkowski poinformował, że 30.09.10 r. o godz. 1600 w Sali konferencyjnej Starostwa 
Powiatowego odbędzie się Powiatowe Forum Organizacji Pozarządowych, na które zaprosił 
przedstawicieli organizacji pozarządowych, domów kultury, GCI.  
 Burmistrz J. Damasiewicz poinformowała, że została poproszona o opinię przez Zarząd Dróg 
Powiatowych w związku z niższym od zakładanego kosztem wykonania chodnika wzdłuż  
ul. Okuniewskiej. Pani Burmistrz zaproponowała, aby rozważyć wykonanie kawałka chodnika wzdłuż 
ul. Okuniewskiej od budynku OSP w Długiej Kościelnej w kierunku Długiej Szlacheckiej.  
 W związku z wnioskiem Dyrektor ZS w Halinowie E. Dziumak o poprawę stanu 
bezpieczeństwa przy szkole Radny Powiatowy A. Ciszkowski poinformował, że nie ma szansy na próg 
zwalniający przy ZS w Halinowie, jedynie na lekką zmianę organizacji ruchu w tym rejonie. 
 Radna E. Woźniakowska poprosiła po raz kolejny o interwencję w sprawie uprzątnięcia 
pobocza ul. Mostowej w Cisiu. 
 Radna M. Kaim poprosiła o zasypanie dziury w ul. 3-go Maja, za mostem w kierunku 
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Krzewiny. 
Przewodniczący Wł. Gronczewski podziękował Radnym Powiatowym za sprawozdanie. 
 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski o godz.1355 ogłosił 20-minutową przerwę. 
 
 Po przerwie Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski odczytał wniosek Radnego  
J. Stankiewicza w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli doraźnej dotyczącej realizacji 
modernizacji SUW w Mrowiskach, z określeniem zakresu kontroli.  
W wyniku głosowania:  
za – 8, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 
( nieobecni na sali Radni: J. Czerwiński, T. Dubiński, P. Odalski i P. Wieczorek)  
wniosek został przyjęty. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził przyjęcie wniosku. 
 Następnie zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 08.07.10 r. z naniesionymi dwiema poprawkami.  
Protokół z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 08.07.10 r. został przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
( nieobecni na sali Radni: J. Czerwiński, T. Dubiński, P. Odalski i P. Wieczorek ). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził przyjęcie protokołu. 
  
XI. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie: 
 
/1/ upoważnienia Burmistrza Halinowa do zaciągnięcia zobowiązania finansowego na okres 
przekraczający rok budżetowy 2010; 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Burmistrz J. Damasiewicz. 
Przypomniała, że uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego dla terenów wymienionych w projekcie uchwały zostały podjęte 
przez Radę w 2009 roku. 
Przewodniczący Wł. Gronczewski otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
W trakcie dyskusji głos zabierali zarówno radni, jak i mieszkańcy Konika Nowego.  
Szczegółowych wyjaśnień udzielała Burmistrz J. Damasiewicz i Z-ca Burmistrza A. Machowski. 
 Projekt uchwały w wyniku głosowania:  
za – 4, przeciw – 7, wstrzymujących się – 1  
( nieobecni na sali Radni: J. Czerwiński, T. Dubiński i P. Odalski ) 
 nie został przyjęty.   
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził, że uchwała nie została podjęta. 

 
/2/ podwyższenia kapitału zakładowego „EKO – INWESTYCJA” Sp. z o. o.;  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Skarbnik T. Karwowska. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 Projekt uchwały przyjęto w wyniku głosowania:  
za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1 
( nieobecni na sali Radni: J. Czerwiński, T. Dubiński i P. Odalski ). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
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/3/ zmian w budżecie Gminy Halinów na 2010 rok;  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Skarbnik T. Karwowska, wprowadzając 
autopoprawkę. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
 Projekt uchwały z autopoprawką przyjęto jednogłośnie w wyniku głosowania:  
za – 10, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
( nieobecni na sali Radni: J. Czerwiński, T. Dubiński i P. Odalski ). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/4/ ustalenia  sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego  prowadzonych przez  Gminę 
Halinów; 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Sekretarz Liliana Zientecka. Pani Sekretarz 
wprowadziła autopoprawkę w §2 ust.2, polegającą na uzupełnieniu nazwy Ośrodka Przedszkolnego  
w Brzezinach przez dodanie zapisu: im. VII Obwodu AK „Obroża”.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 Projekt uchwały z autopoprawką został przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0,  
( nieobecni na sali Radni: J. Czerwiński, T. Dubiński i P. Odalski ). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/5/ ustalenia opłat za świadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Halinów; 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Sekretarz Liliana Zientecka.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
W uzupełnieniu Pani Burmistrz wskazała, że zaproponowana opłata jest wyższa niż wcześniejsza, ale 
znacząco niższa od rzeczywistych kosztów utrzymania dziecka w przedszkolu poza pięcioma 
bezpłatnymi godzinami. 
 Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie w wyniku głosowania:  
za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0,  
( nieobecni na sali Radni: J. Czerwiński, T. Dubiński i P. Odalski ). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/6/ ustalenia miejsc i obszarów zakazu sprzedaży, podawania i spożywania napojów 
alkoholowych na terenie gminy Halinów; 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Burmistrz J. Damasiewicz.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
W wyniku dyskusji została wprowadzona autopoprawka, polegającą na dopisaniu w §1  
punkt 1): „…i obiektów sportowych”.  
 Projekt uchwały z autopoprawką został przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0,  
( nieobecni na sali Radni: J. Czerwiński, T. Dubiński i P. Odalski ). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/7/  powołania Kapituły Wyróżnień; 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Burmistrz J. Damasiewicz.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Zgłoszono następujących kandydatów do Kapituły Wyróżnień: 
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1) Marcin Sukiennik, 
2) Małgorzata Kaim, 
3) Jan Stankiewicz, 
4) Marcin Pietrusiński. 

Do Kapituły Wyróżnień zostały powołane w wyniku głosowania następujące osoby: 
1) Małgorzata Kaim, 
2) Jan Stankiewicz, 
3) Marcin Pietrusiński. 

 Projekt uchwały został przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0,  
( nieobecni na sali Radni: J. Czerwiński, T. Dubiński i P. Odalski ). 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/8/  nadania nazwy ulicy w miejscowości Długa Kościelna, gmina Halinów; 
 Projekt uchwały dotyczący nadania nazwy „Promienna” ulicy w miejscowości Długa 
Kościelna przyjęto w wyniku głosowania:   
za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0,  
( nieobecni na sali Radni: M. Pietrusiński, J. Czerwiński, T. Dubiński i P. Odalski ).   
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/9/  nadania nazwy ulicy w miejscowości Długa Szlachecka, gmina Halinów;  
 Projekt uchwały dotyczący nadania nazwy „Świetlista” ulicy w miejscowości Długa 
Szlachecka przyjęto jednogłośnie w wyniku głosowania:   
za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0,  
( nieobecni na sali Radni: M. Pietrusiński, J. Czerwiński, T. Dubiński i P. Odalski ).   
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/10/ zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania pn. "Uporządkowanie 
gospodarki wodościekowej w gminie Halinów poprzez budowę przydomowych oczyszczalni 
ścieków i sieci wodociągowej" realizowanego z udziałem środków pochodzących z budżetu 
Unii Europejskiej w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013; 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Skarbnik T. Karwowska.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 
 Projekt uchwały został przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0,  
( nieobecni na sali Radni: J. Czerwiński, T. Dubiński i P. Odalski ).   
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/11/ zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania pn. "Modernizacja 
budynku świetlicy wiejskiej, budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego i placu zabaw dla 
dzieci w miejscowości Długa Szlachecka oraz budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego  
w miejscowości Cisie" realizowanego z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii 
Europejskiej w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013; 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Skarbnik T. Karwowska.  
 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 
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 Projekt uchwały został przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0,  
( nieobecni na sali Radni: J. Czerwiński, T. Dubiński i P. Odalski ).   
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
/12/ zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania pn. "Zakup nowoczesnego 
sprzętu komputerowego dla Gminnego Centrum Informacji w Halinowie" realizowanego z 
udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej w ramach Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013. 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Skarbnik T. Karwowska.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 
 Projekt uchwały został przyjęty w wyniku głosowania:  
za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0,  
( nieobecni na sali Radni: J. Czerwiński, T. Dubiński i P. Odalski ).   
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski stwierdził podjęcie uchwały. 
 
XII. Zakończenie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski o godz. 1610 dokonał 
zamknięcia obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Halinowie.  
 
 
Protokół sporządziła: 
/-/ Irena Osipczuk 
ref. ds. obsługi Rady 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



        Załącznik nr 2 
        do protokołu z XLI sesji 
        Rady Miejskiej w Halinowie 
        z dnia 09 września 2010 r. 

 
 

LATO 2010 W GMINIE HALINÓW 
 
 

CISIE 
W Szkole Podstawowej w Cisiu w dniach 28.06 – 08.07.2009 r. zorganizowano zajęcia 
sportowo – rekreacyjne, wycieczki piesze, rowerowe, wyjazdy na basen, wyjazdy do kina. 
Grupa 9-21. Zainteresowaniem cieszyły się także zajęcia na basenie w Integracyjnym 
Centrum Sportu i Rekreacji w Józefowie.    

 
CHOBOT 
W Szkole Podstawowej w Chobocie w dniach 28.06 – 07.07.2009 r. odbywały się zajęcia 
sportowo – rekreacyjne, wyjazdy na basen, wyjazdy do kina. 
 
OKUNIEW 
Zespół Szkolno-Przedszkolny w Okuniewie od 05.07 do 16.07.2009 r. prowadził 
atrakcyjny program zajęć dla dzieci wypoczywających w Okuniewie. Zajęcia sportowe, 
zajęcia informatyczne, wyjazdy na basen, wyjazdy do kina, turnieje sportowe, konkursy, 
wycieczki rowerowe. W zajęciach uczestniczyło codziennie od 20 do 40 dzieci.  
Dom Kultury w Okuniewie proponował Zajęcia plastyczne, zajęcia muzyczne, siatkówka 
plażowa, zajęcia klubowe. 
 
BRZEZINY 
W Szkole Podstawowej w Brzezinach akcja letnia prowadzona była w okresie od 28.06 do 
07.07.2009 roku. Dla grupy 9 – 15 osób zorganizowano zajęcia sportowo – rekreacyjne, 
wyjazdy na basen, wyjazdy do kina. 
 
HALINÓW 
Zespół Szkół w Halinowie od 05.07 do 30.07.2009 r., od poniedziałku do piątku, 
w godzinach 9.00-15.00 zorganizował zajęcia Zajęcia sportowo – rekreacyjne: gry i 
zabawy sportowe, turnieje, konkursy, wycieczki piesze, wyjazdy na basen, wyjazdy do 
kina, wyjazdy na kręgielnie. Największym zainteresowaniem cieszyły się wyjazdy na 
zajęcia na basenie do Integracyjnego Centrum Sportu i Rekreacji w Józefowie.  

 
Dom Kultury w Halinowie przez całe wakacje oferował korzystanie z kawiarenki 
internetowej, bilardu, siłowni, gier stolikowych, a także umożliwiał grę w tenisa 
stołowego, piłkę siatkową, piłkę nożną, zajęcia muzyczno teatralne, warsztaty twórcze 
młodego człowieka. 

Gminne Centrum Informacji w Halinowie rozpoczęło realizację projektu pn. 
"Międzypokoleniowa aktywna integracja mieszkańców gminy Halinów" dofinansowanego 
ze środków Unii Europejskiej w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.   

Projekt jest realizowany od 4 maja 2010 r. do 30 października 2010 r.  



Projekt skierowany jest do 200 osobowej grupy składającej się z dzieci i młodzieży w 
wieku szkolnym oraz seniorów z terenu gminy Halinów. Grupa biorąca udział w danym 
warsztacie składa się z 10-15 uczestników. Natomiast grupy uczestniczące w wyjazdach 
liczą 40 osób. Rekrutacja uczestników na poszczególne warsztaty oraz wyjazdy 
organizowane w ramach projektu odbyła się od 10 czerwca do 30 czerwca br. w Gminnym 
Centrum Informacji w Halinowie. Liczba miejsc była ograniczona.  

1. Warsztaty z „Leonardem”  
2. Warsztaty teatralno-recytatorskie  
3. Warsztaty plastyczne  
4. Warsztaty wokalne  
5. Warsztaty taneczne  
6. Warsztaty muzyczne  
7. Warsztaty małej przedsiębiorczości  
8. Warsztaty fotograficzne   
9. Warsztaty garncarskie  
10. Warsztaty "Przebojowa babcia"  
11. Zajęcia "Wspólnie czytamy bajki najmłodszym"  
12. Wycieczki krajoznawcze, integracyjne, skierowane dla chętnych uczestników 

projektu. W ramach tego etapu zaplanowano m.in.:  

• Wyjazd do Czerska  
• Wyjazd do Muzeum Motoryzacji w Otrębusach.  
• Wyjazd do Parku Jurajskiego w Bałtowie  
• Wyjazd do Pepelandu – Wojskowego Miasteczka Rekreacji.  
• Wyjazd do Skansenu w Sierpcu  

Z kawiarenki internetowej GCI w czasie wakacji skorzystało 780 osób. 
 

Zajęcia zorganizowane podczas akcji Lato 2009 w Gminie Halinów sfinansowane zostały z budżetu 
Gminy Halinów (tj. z budżetu Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 r.)  
 
Formy wyjazdowe: 
W dniach 23.07- 05.08   29 dzieci wyjechało na kolonie do Łukęcina. Organizatorem 
koloni była Fundacja Promyk Słońca Dzieciom, koszt -  11 600 zł. 
W dniach 29.07 - 08.08 4 dzieci wyjechało na obóz zorganizowany przez biuro 
podróży, koszt 2000 zł. 
   
  
Łącznie Gmina Halinów na zajęcia wydała 15 732,00 zł. 
Instruktorzy – 10 680,00 zł 
Bilety: basen, kręgielnia, kino – 5052,00 zł 
 
Sporządził: 
Damian Stec 
w Urzędzie Miejskim w Halinowie 
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